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Besluitenlijst Commissievergadering 15 september 2016 
 

Voorzitter: C.G.M. Janssen 
Secretaris: E.M. Roelfsema 
Deelnemers: VVD: J.J.M.M. Wezenbeek, A. Eijck Roosendaalse Lijst: E.J.C. de Regt,  

Y.A.J.M. de Beer-van Kaam, C.A.J.M. Goossens, C.H.D. Hoendervangers,  
G.J.H.M. van  Oosterbosch CDA: M.A.C.M.J. van Ginderen, A.A.M. Mol, 
A.G.A. van den Nieuwenhof, VLP: M. Verbeek, J.F.A. Heeren SP: C. van Poppel, 
A.W. Oudhof, M.A.K. van Heumen D66: H.W. Emmen PvdA: M.S. Yap  
Nieuwe Democraten: A.J. Schijvenaars GroenLinks: C.F.G.R. Koenraad  

College:  S.D.A.H. Schenk-Dekkers, C.A. Lok, J.A.M. Verbraak, H.J. Polderman  

 
 

1. OPENING EN MEDEDELINGEN 
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur.  
 
De commissie stemt in met de uitnodiging voor de themabijeenkomst Cultuurnetwerk Roosendaal. 
De bijeenkomst vindt plaats op woensdag 21 september aanstaande, aansluitend aan de 
themabijeenkomst over het Werkplein.  
 

2. VASTSTELLEN AGENDA 
De agenda is met de volgende wijzigingen vastgesteld:  
 
De fractie van de VLP heeft laten weten de behandeling van de schriftelijke vragen 
Werkzaamheden Heerma van Vosstraat (agendapunt 5) te willen uitstellen naar een volgende 
commissievergadering. De commissie heeft hiermee ingestemd, waarmee agendapunt 5 is komen 
te vervallen.  

 

3. BESLUITENLIJST 
De besluitenlijsten van de commissievergaderingen van 6 en 7 juli 2016 zijn ongewijzigd 
vastgesteld.  

 
4. SCHRIFTELIJKE VRAGEN SP – Menselijke maat bij het Werkplein 

Portefeuillehouder: wethouder Verbraak 
 
Tijdens de vergadering heeft wethouder Verbraak de volgende toezegging gedaan: 
- De onderstaande vragen van de SP worden in week 38 schriftelijk beantwoord:   

Indien een uitkeringsgerechtigde met zijn of haar uitkering onder de beslagvrije voet blijft, is 
door de Hoge Raad bepaald dat de uitkering mag worden aangevuld met vakantiegeld tot aan 
de beslagvrije voet. De SP heeft vernomen dat als er een deurwaarder in het spel is, het 
Werkplein het vakantiegeld direct overmaakt aan de deurwaarder zonder daarbij rekening te 
houden met de beslagvrije voet.  
Is er bekendheid met deze problematiek?  
Komt dit vele malen voor of gaat het om incidenten?  

 
Dit onderwerp komt als C-stuk terug op de agenda van de raadsvergadering.  
 
De SP komt met een motie en zal de strekking van deze motie tijdig aan de griffie meedelen. 
 

5. SCHRIFTELIJKE VRAGEN VLP – Werkzaamheden Heerma van Vosstraat 
Portefeuillehouder: wethouder Schenk  

 
Dit agendapunt is bij het vaststellen van de agenda komen te vervallen (zie agendapunt 2).  
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6. SCHRIFTELIJKE VRAGEN PvdA – De Toegang versus HetPunt 
Portefeuillehouder: wethouder Polderman 

 
Tijdens de vergadering heeft wethouder Polderman o.a. de volgende toelichting gegeven: 
- Het communicatieplan zal op zeer korte termijn – september/oktober 2016- worden uitgerold. 
- Wethouder Polderman heeft toegezegd met een raadsmededeling te zullen komen waarin 

nader wordt uitgelegd wat het verschil is tussen de netwerkorganisatie -zoals die was- HetPunt 
en de nieuwe Toegang (Actielijst). 

 
Dit onderwerp komt als C-stuk terug op de agenda van de raadsvergadering.  

  
De PvdA bereidt een motie voor inzake een heroverweging over de inrichting van De Toegang.  
 

 
7. RAADSMEDEDELING 49B-2016 GEMEENTEGARANTIE PARKEERBEHEER BV 

Portefeuillehouder: wethouder Lok 
 
Tijdens de vergadering heeft wethouder Lok toegezegd te zullen uitzoeken hoeveel garantie 
momenteel al uitstaat (actielijst).   

 
Dit onderwerp komt niet terug op de agenda van de raadsvergadering. 

 
Wel uit de PvdA-fractie haar wensen en bedenkingen en geeft daarmee aan tegen een 
gemeentegarantie aan Parkeerbeheer BV te zijn.  
 

 
8. RAADSMEDEDELING 48B-2016 VERLENGING SAMENWERKING COLLECTIEF 

ROOSENDAAL EN BINNENSTADSFONDS 
Portefeuillehouder: wethouder Lok 
 

Tijdens de vergadering heeft wethouder Lok o.a. de volgende toelichting gegeven: 
- Ter onderbouwing van het besluit van het college wordt onder meer een vergroting van de 

ambitie van Collectief Roosendaal aangehaald. Wethouder Lok geeft aan dat deze ambitie – 
met name – financieel vertaald wordt in de begroting van Collectief Roosendaal. Deze 
begroting wordt in het najaar besproken in de Algemene Ledenvergadering. De gemeente is 
hier geen lid van. Echter, de wethouder zal zich inspannen om hierover meer informatie te 
verkrijgen, in ieder geval voor besluitvorming over de verordening Reclamebelasting door de 
gemeenteraad.  

- Tevens zal wethouder Lok een poging doen om bij Collectief Roosendaal na te vragen hoe 
hoog de opkomst was tijdens de Algemene Ledenvergadering waarin geuit is dat Collectief 
Roosendaal voorstander is van het vergroten van het tariefgebied van € 400 tot en met de 
nieuwe centrumring en welk percentage van de aanwezigen hiermee ingestemd heeft.  
 

Dit onderwerp komt niet terug op de agenda van de raadsvergadering.  
 
 

9. SLUITING 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:05 uur. 
 

 
De voorzitter van de Commissie 
 
 
C.G.M. Janssen 


